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58 - 50, Jelenia Góra

Numer 1 03/21

Jeździectwo to talent
czy pasja?

Jak rodzi się pasja
      i wytrwałość.

Sukcesy naszych uczniów!!!

    Wywiad
 z Marcjanną     
 Brodzikowską 
uczennicą
 klasy  I szkoły       
  branżowej.
Dowiemy się jak
rodzi się pasja.

Redaktor:
Opowiedz nam jak
zaczęła się
twoja przygoda 
z jeździectwem?
Marcysia:
Zawsze marzyłam
o tym, żeby jeździć
konno. Moja siostra
jeździła a ja bardzo
o tym marzyłam. 
Redaktor: Powiedz
nam coś o swoim
ulubionym koniu 
i stajni.
Marcysia:

Moim ulubionym
koniem jest Artuś, 
jedenastoletni
haflinger. Jest
pieszczochem,
bardzo lubi kontakt
z człowiekiem. 
A stajnia znajduje
się w Rędzinach. 
Redaktor: Od ilu
lat  trenujesz?
Marcysia: Jeżdżę
konno już 5 lat.
Redaktor: Co
najbardziej lubisz 
w jeździe konnej?

Marcysia:
Najbardziej lubię
skakać przez
przeszkody. Artuś
nie lubi skoków, 
ale daje się
poprowadzić.
Potrafię go
przypilnować.
Redaktor: Kto
najbardziej 
wspiera cię w
twojej pasji?
Marcysia: Rodzice
a w szczególności
mama.

 Haflinger - rasa
konia
pochodzącego 
z Tyrolu. Jest
efektem
skrzyżowania 4 ras
koni: hucuła, araba,
noryckiego 
i bośniackiego.
Zalicza się go do
koni typu jucznego.
Charakteryzuje się
dużą dzielnością 
w terenie
górzystym, równie
dobrze nadaje

się do pracy pod
siodłem.
Przedstawiciele 
tej rasy
charakteryzują się
długowiecznością 
i łagodnością. Są
charakterystycznie
umaszczone:
kasztanowate z
konopiastą grzywą 
i ogonem.

M.Brodzikowska

Artuś

foto

foto
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Największe szczęście na świecie jest na końskim
grzbiecie.

Wywiad z Oliwką Maj. CZY WIESZ, ŻE...

Redaktor: 
Od jak dawna
jeździsz konno 
i skąd ten
pomysł?
Oliwka: 
Na lekcję jazdy
konnej zapisała
mnie mama.
Jeżdżę konno
od niedawna.
Redaktor: 
Jakie są twoje
pierwsze
wrażenia 
z obcowania z
końmi?

Oliwka: 
Konie są piękne
i mądre. Bardzo
podobają mi się
wyjazdy 
w teren.
Redaktor: Masz
jakieś swoje
ulubione konie?
Oliwka: Tak:
Barby, Kares,
Loczek i małe
kucyki.

Konie mogą
spać zarówno 
w pozycji
leżącej, jak 
i stojącej.

Konie domowe
mają żywotność
około 25 lat.

Samica 
i samiec mają
różną ilość
zębów.

Koń widzi 

w nocy lepiej niż
człowiek, 
za to końskie
oczy potrzebują
więcej czasu na
dostosowanie
się ze światła
do ciemności.

Najszybsza
zarejestrowana
szybkość
sprintu konia to
88 km/h.



www.gazetawroclawska.pl Gazeta Wrocławska | Numer 1 05/2021 | Strona 3 
www.juniormedia.pl PEGAZ

WYWIAD Z PATRYCJĄ RZADKOSZ.

Parę dowcipów 
o koniach.

Chłop rozmawia
z chłopem:
- Mój koń to jest
taki mądry!
-A dlaczego?
-Bo jak się go
pytam: Idziesz
czy nie? To on
albo idzie albo
nie!!!

Zeskanuj kod QR

na hali

Redaktor: 
Jak u ciebie
rozpoczęła się
przygoda z
jeździectwem?
Patrycja:
Uczestniczyłam
w półkoloniach

organizowanych
w stajni w
Rybnicy. Wtedy
konie mi się
spodobały.
Redaktor: 
Co najbardziej
lubisz w swojej
pasji?

Patrycja: 
Galopować 
i trenować 
na ujeżdżalni. 
Lubię jeździć 
na różnych
koniach SP.

SP - To skrót
oznaczający
pochodzenie
konia. Pełna
nazwa to koń
szlachetny
półkrwi.

QR

Mój książę
wcale nie musi
być na białym
koniu. Może być
kary, gniady,
srokaty,
kasztanowaty...
W sumie może
nawet
przyjechać sam
koń.

jazda

kod
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KONIE INSPIRUJĄ I UCZĄ ODWAGI JAZDA WEST

WYWIAD Z MARTĄ CHLEWSKĄ, WIELBICIELKĄ
 JAZDY WEST.

I CZESNA

Redaktor:
Co powiesz
nam o swojej
pasji?
Marta:
Jeżdżę konno
od około roku.
Najchętniej na
ranczu w
Kowarach. Są
tam duże konie i
kucyki.
Redaktor:
Powiedz
czytelnikom
jakie są twoje
ulubione konie?

Marta: Lubię
jeździć na
Kingstonie,
srokatym
wałaszku, jest
bardzo
posuszny, łatwo
nim kierować.
Czesna to
szefowa stada,
nie zawsze się
słucha. Lubi
mieć swoje
zdanie.

Jazda w stylu
western różni
się sposobem
wyszkolenia
konia, jazdy na
nim, strojem
jeźdźca, a
także  sprzętem
jeździeckim.

 Siodło
westernowe
to inaczej
kulabka.

Jest dużo
cięższe od
klasycznego i
głębsze, dzięki
czemu
zapewnia
lepszy dosiad.

MARTA
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JAZDA KONNA I HIPOTERAPIA 
WYWIAD Z WIKTOREM TRACIAKIEM

ROZMOWA Z WIKTOREM 
O KONIACH

Wywiad z
Wiktorem.

Redaktor:
Wiktorze
opowiedz nam o
koniach.
Jeździsz
konno? 
Wiktor:
Tak, jeżdżę na
koniach.
Najbardziej
lubię Jankę.
Redaktor: Co to
za koń.
Wiktor: fryzyjski.

Redaktor: Co
lubisz
najbardziej w
koniach? Jakie
one są?
Wiktor: Lubię te
zwierzęta, są
piękne.
Redaktor: Jak
myślisz, czy
konie są
mądre?
Wiktor:  Tak,
potrafią robić
sztuczki.
Redaktor:
Spadłeś  z 

konia?
Wiktor: Kiedyś z
Janki jak
ugryzła ją
mucha.
Redaktor: I nie
bałeś się?
Wiktor: Trochę
się bałem... Ale
to nic takiego.
Redaktor:
Brawa za
odwagę.
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bryczką Jazda
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HUCUŁY - KONIE NIEZWYKŁE

ZESKANUJ
KOD QR 

A
DOWIESZ
SIĘ
WIĘCEJ NA
TEMAT
KONI
HUCUŁÓW

HUCUŁKI

QR

HUCUŁY

KOD
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KLUB MIŁOSNIKÓW KONI - GAZETA STWORZONA 
Z MIŁOŚCI DO KONI

REDAKCJA GAZETY OGŁOSZENIA

REDAKTOR
NACZELNY: 
Karolina
Bugajska

ZESPÓŁ
REDAKCYJNY:
Marcjanna
Brodzikowska
Marta Chlewska
Oliwia Maj
Patrycja
Rzadkosz
Wiktor Traciak

OPIEKUN:
Paulina Bigos

 
UWAGA
SPOTKANIA
ODBYWAJĄ
SIĘ WEDŁUG
GRAFIKU

NA KOLEJNYM
SPOTKANIU
KLUBU
BĘDZIEMY
UCZYĆ SIĘ
BUDOWY 
ORAZ
CZYSZCZENIA
SIODŁA.

ZAPRASZAMY 

SIODŁO WEST


